

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, NOVEMBER 20, 1979

(3)

[Text]

Pursuant to adjournment and notice the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs met this day at 2:10 p.m., the Chairman, the Honourable Senator Donahoe, presiding.

Present: The Honourable Senators Buckwold, Croll, Deschatelets, Donahoe, Frith, Lapointe, Macquarrie, Neiman, Nurgitz and Yuzyk. (10)

Present but not of the Committee: The Honourable Senator Bell.

In attendance: Mr. R. L. du Plessis, Q.C., Law Clerk and Parliamentary Counsel.

The Committee considered Bill S-8 intituled: "An Act respecting fugitive offenders in Canada".

Appearing: The Honourable Senator Jacques Flynn, P.C., Q.C., Minister of Justice and Attorney General of Canada.

Witnesses: From the Department of Justice: Mr. Eugene G. Ewaschuk, Q.C., Director, Criminal Law Amendments Section; Mr. François B. Côté, Counsel, Criminal Prosecutions Section.

The Minister made a statement and he and the witnesses answered questions.

After discussion, it was agreed that certain points raised by members of the Committee will be reviewed by the Minister and by officials of his department. The Minister agreed to appear before the Committee at a later date to explain his findings and, if he deems it advisable, will recommend to the Committee certain amendments to the Bill.

At 3:20 p.m. the Committee adjourned to the call of the Chairman.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Denis Bouffard

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 20 NOVEMBRE 1979

(3)

[Traduction]

Conformément à la motion d'ajournement et à l'avis de convocation, le Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles se réunit aujourd'hui à 14 h 10, sous la présidence de l'honorable sénateur Donahoe (président).

Présents: Les honorables sénateurs Buckwold, Croll, Deschatelets, Donahoe, Frith, Lapointe, Macquarrie, Neiman, Nurgitz et Yuzyk.

Présent, mais ne faisant pas partie du Comité: L'honorable sénateur Bell.

Aussi présent: M. R. L. du Plessis, légiste et conseiller parlementaire.

Le Comité étudie le Bill S-8 intitulé: «Loi concernant les criminels en fuite réfugiés au Canada».

Comparaît: L'honorable sénateur Jacques Flynn, C.P., Ministre de la Justice et Procureur général du Canada.

Témoins: Du ministère de la Justice: M. Eugene G. Ewaschuk, c.r., directeur de la Section des modifications au droit pénal; M. François B. Côté, conseiller juridique, Section des poursuites criminelles.

Le ministre fait une déclaration et répond aux questions avec l'aide du témoin.

Après discussion, il est convenu que certains points soulevés par les membres du Comité seront examinés par le ministre et par les hauts fonctionnaires de son ministère. Le ministre a convenu de comparaître devant le Comité à une date ultérieure pour expliquer ses constatations et, s'il le juge souhaitable, recommandera au Comité certains amendements au Bill.

A 15 h 20, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ: